
Protokół Nr 7/2014 

 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej, Handlu, 

Usług, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

odbytego w dniu 14 sierpnia 2014r. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji według listy obecności stanowiącej 

załącznik do protokołu. 

Nieobecni Radni: 

1) Jan Łuczak 

2) Bogusław Pawłowicz 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1) Sekretarz Gminy – Tomasz Suchoński 

2) Dyrektor Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie – Jarosław 

Doroszuk 

 

Posiedzenie otworzył i posiedzeniu przewodniczył Kazimierz Pajor – Przewodniczący 

Komisji. Przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Informacja z realizacji uchwał, interpelacji i wniosków za pierwsze półrocze 2014r. 

2. Ocena działalności GZGK w Wierzchowie – efekty ekonomiczne za pierwsze 

półrocze 2014r. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy różne. 

 

Porządek posiedzenia Komisja zaakceptowała jednogłośnie bez zmian. 

 

Ad. 1 

 

Informacje dotyczące realizacji uchwał, interpelacji i wniosków podjętych w pierwszym 

półroczu 2014r. przedstawił Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński – informacje pisemne 

stanowią załącznik do nin. protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych informacji. 

 

 

Ad. 2 

 

Informację z działalności Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie za 

pierwsze półrocze 2014r. przedstawił Dyrektor Jarosław Doroszuk. 

 

Przychody ogółem: 594.644,17 

Koszty ogółem: 499.386,93. 

Zobowiązania zakładu na dzień 30.06.2014r. wynoszą 41.812,74 zł, wtym 14.100,00 zł – 

opłata za środowisko. 

Należności od klientów na dzień 30.06.2014r. wynosiły: 89.262,47 zł,  z czego bieżące 

rachunki w terminie płatności wynosiły 68.506,18 zł, a przedterminowe należności: 20.756,29 

zł. 

Należności zaległe dotyczyły następujących usług: 

 woda i ścieki – 18.572,16 zł 

 wywóz nieczystości płynnych – 2.184,13 zł. 

 



W pierwszym półroczu 2014r. wysłano: 

 567 upomnień 

 23 wezwania do zapłaty 

 80 pism o odcięciu 

 Zawarto jedno porozumienie w sprawie odroczenia terminu płatności. 

 

W pierwszym półroczu zakład wyprodukował 104.214m
3
 wody. Ilość sprzedanej wody 

wyniosła 75.127,40m
3
. Współczynnik wody wyprodukowanej do sprzedanej wyniósł w 

omawianym okresie 72,1%. 

Ilość oczyszczonych ścieków wyniosła 54.280m
3
, z tego ścieki odebrane od mieszkańców to 

48.055,7m
3
. Powstała różnica w ilości ścieków, tj. 6.224,3m

3
 wynika między innymi z 

nieszczelności sieci kanalizacyjnej (przenikanie wód opadowych) oraz z nielegalnych wpięć 

do kanalizacji spustów wód opadowych i drenażowych z prywatnych posesji. 

 

Łączne zużycie energii elektrycznej w zakładzie wyniosło 107.225 kWh, co daje kwotę 

63.172,38zł. 

W pierwszym półroczu wydano  pięć ogólnych i technicznych warunków przyłączenia 

odbiorców do eksploatowanych urządzeń i sieci. 

 

Wpływy z opłat cmentarnych wyniosły 44.800,00 zł, z tego: 

 wpływy z kaplic – 4.700,00 zł 

 wpływy z szyldów reklamowych – 2.000,00 zł 

 za wjazdy na cmentarz – 800,00 zł 

 opłaty za przedłużenie ważności grobu na kolejne 20 lat – 33.000,00 zł 

 opłaty za nowe groby i rezerwacje – 4.300,00 zł 

Wynik finansowy na cmentarzach wyniósł +41.886,21 zł. Środki będą częściowo 

wykorzystane na realizację zadania inwestycyjnego – rozbudowa kaplicy na cmentarzu w 

Wierzchowie. 

Szczegółowa informacja dotycząca działalności Zakładu w pierwszym półroczu stanowi 

załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Pajor zauważył, że wpływy z opłaty za wjazd na 

cmentarze są zbyt niskie obserwując pojazdy, które wjeżdżały na teren cmentarza w 

Wierzchowie w celu, poza pochówkiem, czy przenoszeniem grobów – remontu pomników. 

Dyrektor GZGK odpowiedział, że tej kwestii nie reguluje niestety uchwała Rady Gminy, 

uchwała określa wysokość opłaty za wjazd na cmentarz w celu wykonania nagrobka. 

 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Pajor powiedział, że w tej kadencji Rady Gminy było to 

ostatnie spotkanie z Dyrektorem GZGK, który zawsze stawiał się na posiedzenia Komisji i 

przygotowywał na prośbę Komisji informacje. Przewodniczący Komisji podziękował 

Dyrektorowi za bardzo dobrą współpracę i poprosił o przekazanie podziękowań wszystkim 

pracownikom Zakładu. 

 

 

Ad. 3 

 

Opinia Komisji do projektów uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Wierzchowo na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu - druk nr 354 – Komisja zaopiniowała pozytywnie – 6 głosami „za”, przy 0 

głosach „przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 



2) w sprawie przyjęcia darowizny na rzecz Gminy Wierzchowo – druk nr 355 – Komisja 

zaopiniowała pozytywnie - 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach 

„wstrzymujących się”, 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz zwolnienia z 

obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze przetargu – druk nr 356 – 

Komisja zaopiniowała pozytywnie - 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 

głosach „wstrzymujących się”, 

 

4) w sprawie przyjęcia środków z Funduszu Spójności - druk nr 358 – Komisja 

zaopiniowała pozytywnie – 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił pisma Wójta Gminy Wierzchowo skierowane do Rady 

Gminy Wierzchowo o wyrażenie opinii: 

1) w sprawie wniosku Ludowego Klubu Sportowego „Drzewiarz” Świerczyna, który 

zwrócił się z prośbą o przyznanie środków pieniężnych w wysokości 5 000,00 zł, 

1) w sprawie wniosku Pani Sylwii Rydel-Niżnik, która zwróciła się z prośbą o 

przyznanie środków pieniężnych na doposażenie podstawowego instrumentarium 

koniecznego do obsługi większej ilości pacjentów w związku z podpisaniem od 1 

lipca 2014r. umowy z NFZ. 

 

Po dyskusji Komisja jednogłośnie (6 głosami ”za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”) poparła wniosek Ludowego Klubu Sportowego w Świerczynie o 

przyznanie środków pieniężnych w wysokości 5.000,00 zł. W związku z tym, że Klub 

utrzymał się w V lidze, zwiększyły się koszty przejazdów oraz delegacji sędziowskich. 

 

W sprawie przyznania środków pieniężnych na doposażenie Gabinetu Stomatologicznego 

Sylwii Rydel-Niżnik w podstawowy zestaw stomatologiczny (lusterka, zgłębniki, pęsety, 

kleszcze ekstrakcyjne, pędzelki i aplikatory jednorazowe) oraz refundację zakupionej już 

wstrząsarki do amalgamatu, wymaganej przez NFZ już przed podpisaniem kontraktu – 

Komisja jednogłośnie wstrzymała się od głosu (głosowanie: za – 0 głosów, przeciw – 0 

głosów, wstrzymuję się – 6 głosów). 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Kazimierz Pajor 

 

 

 

 

 

 
Protokółowała:  

D.Łukaszewska 


